
Komisia pre kultúru pri mestskom zastupiteľstve vo Fiľakove 

 

Zápisnica 

zo zasadnutia komisie pre kultúru pri MZ vo Fiľakove konanej dňa 

26.04.2021 

 

Prítomní :  

Margita Oroszová, Mgr. Illés Kósik Andrea, Mgr. Adrian Balog, Mgr. Gábor Fekete, Mgr. Dana 

Bozóová, Gyetvaiová Viktória 

 

 

Program : 

           1., Otvorenie 

           2., Aktuálne záležitosti 

           3., Rôzne 

           4., Záver 

 

K bodu č.1 : 

Zasadnutie otvorila predsedníčka Margita Oroszová.  

 

K bodu č.2 : 

Komisii boli doručené materiály na odsúhlasenie od Ing.arch.Anderkovej : 

1.,Vyhodnotenie Programu rozvoja mesta na ropky 2015 – 2023 (plnenie vlani na 89,4%); 
2.,Zásobník projektových zámerov mesta Fiľakovo do Integrovanej územnej stratégie 
Banskobystrického kraja (IÚS BBSK) na nové programové obdobie 2021 – 2027;    
3.,Zoznam projektových zámerov mesta Fiľakovo do iniciatívy Catching-Up Regions BBSK pod 
záštitou Svetovej banky. 
Členovia komisie s návrhmi súhlasili. 

Mgr.Illés Kósik Andrea informovala, že na zasadnutie Mestského zastupiteľstva musí pripraviť  

vyhodnotenie projektov zvlášť pre MsKS. 

 

K bodu č.3 

Mgr.Illés Kósik Andrea vyhodnotila situáciu v oblasti kultúry v sťažených podmienkach  núdzového 

stavu. Informovala o plánoch MsKs:  

5. 6.2021 Deň detí, kde môžu mať iba divadelné predstavenie pre maximálne 500 ľudí. 

18.6.2021 Koncert klasickej hudby – harfa 

20.6.2021 Budapest jazz orchestra – koncert 

2.7.2021 Udvart – zatiaľ je neisté   financovanie akcie 

Ďalšie plánované kultúrne akcie budú sa prispôsobovať Covid automatu pre podujatia. 

 

Mgr. Dana Bozóová a Mgr. Gábor Fekete informovali o situácii v školstve. 

Mgr. Adrian Balog informoval o sťažených podmienkach ZUŠ – bude ťažké znovu otvorenie, lebo 

väčšina študentov stratila motiváciu a súkromná škola Heureka je ich veľkou konkurenciou. 

 



 

 

K bodu č.4 

Predsedníčka Margita Oroszová poďakovala členom za účasť na zasadnutí a zároveň sa dohodli na 

termíne ďalšieho zasadnutia 24.5.2021. 

Poprosila členov komisie, aby na ďalšie zasadnutie predložili  návrhy na občanov, ktorí si zaslúžia za 

svoje aktivity Cenu mesta. 

 

Po vyčerpaní programu bolo rokovanie ukončené. 

 

 

                                                                                                                 Margita Oroszová 

                                                                                                                Predsedníčka komisie 

 

 

Zapísala: Ing.Erika Ocsková 

                Zapisovateľka komisie 

 

 

 

 

 

 


